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RADA ŠKOLY 

pri Základnej škole, Komenského  ul. č. 3, 900 27  Bernolákovo 

________________________________________________________________ 
               V Bernolákove, dňa 02.09.2021 

 

 

Z á p i s n i c a 
 

 

napísaná z 3. zasadnutia Rady školy pri Základnej škole, Komenského 3, v Bernolákove, 

ktoré sa konalo dňa 31.08.2021 v priestoroch Kultúrneho domu v Bernolákove so 

začiatkom o 15,00 hod. 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (tvorí súčasť zápisnice). 

 

Predsedníčka Rady školy, Ing. Martina Brunel otvorila rokovanie, privítala všetkých 

prítomných a skonštatovala, že Rada školy (ďalej len „RŠ“) je uznášaniaschopná. Prítomných 

bolo 9 z 11 členov RŠ. Predsedníčka RŠ privítala na rokovaní pani Mgr. Adrianu Moldovú, 

poverenú riadením ZŠ v Bernolákove. 

 

Uznesenie č. 1/2021 

Rada školy jednohlasne odsúhlasila program rokovania RŠ: 

1. Privítanie 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Poverenie p. Mgr. Adriany Moldovej riadením ZŠ v Bernolákove 

4. Organizačná štruktúra ZŠ v Bernolákove 

5. Informácia o začiatku školského roka 2021/2022 (organizácia začiatku šk. roka) 

6. Možnosti spolupráce medzi RŠ pri ZŠ a vedením ZŠ 

7. Rôzne 

 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

1. Predsedníčka otvorila program, ktorý členovia RŠ schválili. 

  

2. Za zapisovateľku bola navrhnutá Mgr. Timea Selnekovičová a za overovateľov zápisnice 

boli navrhnutí: Mgr. Katarína Kurtanská a Ing. Rastislav Požár. 

 

Uznesenie č. 2/2021 

RŠ schvaľuje: 

a) zapisovateľku zápisnice z dnešného zasadnutia, Mgr. Timeu Selnekovičovú, 

b) overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia, Mgr. Katarínu Kurtanskú a Ing. 

Rastislava Požára. 

Za: 9 

Proti: 0   

Zdržal sa:  0 
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3. Poverenie p. Adriany Moldovej riadením ZŠ v Bernolákove 

 

Pani Mgr. Adriana Moldová vysvetlila okolnosti poverenia riadením ZŠ, komunikáciu 

s pánom Tureničom, zástupcom starostu v tejto veci a informovala prítomných o podaní 

výpovede odvolanou p. riaditeľkou Lipka Rezníkovou.  

 

Uznesenie č. 3/2021 

Členovia RŠ vzali na vedomie Informáciu o poverení p. Mgr. Adriany Moldovej riadením ZŠ 

v Bernolákove.  

Za: 9 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

4. Organizačná štruktúra ZŠ 

 

V tomto bode Mgr. Moldová vysvetlila zmenu OŠ ZŠ, jej personálny a ekonomický dopad. 

K bodu prebehla diskusia, kedy na záver Rada školy vzala informáciu na vedomie. 

 

Uznesenie č. 4/2021 

Členovia RŠ sa uzniesli, že berú na vedomie informáciu o zmene OŠ ZŠ. 

Za: 8 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (p. Mgr. Kurtanská) 

 

5. Informácia o začiatku školského roka 2021/2022 (organizácia začiatku šk. roka) 

  

V rámci tohto bodu prebehla diskusia k deleniu triedy „F“ v bývalom druhom ročníku. 

Rodičia neboli vopred vhodnou formou informovaní, čo vyvolalo vlnu nevôle 

a nepochopenia. Poverená riaditeľka ZŠ vysvetlila, na základe akého kľúča sa rozhodla rozbiť 

bývalú druhú A a B triedu. Tieto triedy doteraz neprešli zmenami učiteliek a mali najľahší 

priebeh vzdelávania oproti iným triedam. Niektorí žiaci si už doteraz prešli rukami až šiestich 

pedagógov. Postup a rozhodnutie vedenia školy bol odôvodnený, Rada školy vyslovila 

vedeniu školy podporu k plnohodnotnému rozhodovaniu vo veciach, kde má plné 

kompetencie. Avšak zároveň je dôležité zmeny vopred odkomunikovať, vtedy je zmena lepšie 

prijatá a akceptovaná. 

Zároveň bola prerokovaná žiadosť 2. E triedy o zmenu učiteľa, ktorý im bol posledný 

prázdninový týždeň vymenený dvakrát. Škola prisľúbila výmenu v prípade, že nájde náhradu.  

 

Rada školy vzala na vedomie informácie o zmenách v organizácii nového školského roka 

2021/2022.  

 

Uznesenie č. 5/2021 

Členovia RŠ sa uzniesli, že berú na vedomie informácie k organizácii nového školského roka 

2021/2022.   

Za:  9 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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6. Možnosti spolupráce medzi RŠ pri ZŠ a vedením ZŠ 

 

Komunikácia - Edupage: Vzhľadom na krátke obdobie od poverenia do funkcie riaditeľky ZŠ, 

p. Moldová potvrdila zavedenie smernice komunikácie používateľov systému EduPage v 

priebehu školského roka 2021/2022. 

 

Rada školy akceptovala stretnutie s pedagógmi ZŠ, kde by boli títo vypočutí, riešili by sa ich 

problémy a komunikácia s rodičmi detí a s vedením ZŠ, a hlavne šikana medzi deťmi a aj vo 

vzťahu rodič – učiteľ. 

 

Členovia RŠ môžu mať na webovej stránke zverejnené svoje kontakty. Ak o to majú záujem, 

je potrebné jednotlivo kontaktovať vedenie školy, ktoré to zabezpečí. 

 

Rada školy v spolupráci s vedením navrhla termín stretnutia s pedagógmi na 14.09.2021. 

Prioritne by išlo o časť pedagógov z 3. a 4. ročníkov a k nim prislúchajúcich vychovávateľov  

ŠKD.  

 

Uznesenie č. 6/2021 

Členovia RŠ sa uzniesli, že budú organizované stretnutia pedagógov ZŠ s Radou školy.  

Za: 9 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

7. Rôzne 

 

- Podnet od p. Jurigu - nová zastávka školského autobusu v okolí ulice Stromová (smerom 

Nová Dedinka): v rámci diskusie bola v tejto časti obce (Juh) p. Gajdošíkom popísaná situácia 

na predmetnej ulici Lúčna, na ktorej od križovatky Lúčna (Stromová/Brusnicová) vedie 

chodník (nad úrovňou vozovky) až ku križovatke Lúčna - Trnavská s priechodmi cez 3 slepé 

ulice (Slivková, Višňová, Mierová) a vstupno/výstupnú ulicu Jabloňová do obytnej zóny. Na 

ulici Trnavská sa nachádzajú autobusové zastávky v oboch smeroch Senec - Bratislava 

(zastávka Bernolákovo, Trnavská ul. č. d. 23), využívané aj školským autobusom. Problémom 

je bezpečnosť prechodu pre chodcov medzi zastávkami na ul. Trnavská, najmä rýchla jazda 

motorových vozidiel. Túto situáciu je potrebné riešiť na úrovni Obecného úradu, príp. 

Obecného zastupiteľstva a ODI PZ SR Senec. 

- p. Žurková uviedla aby pri prípadnom zavedení zastávky v okolí ulice Stromová bolo 

riešené aj otáčanie školského autobusu pre pokračovanie v smere zbernej trasy. 

 

- Predmet Telesná výchova: prebehla diskusia, v ktorej na otázku p. Gajdošíka ohľadom počtu 

hodín telesnej výchovy bolo p. Šimigovou odpovedané, že v súčasnosti platí počet 2 

vyučovacie hodiny do týždňa, stanovený MŠVVaŠ SR, p. Moldová uviedla ohľadom dotazu 

na prípadné navyšovanie na 3 hodiny do týždňa, že je to teoreticky možné 

prostredníctvom „voliteľných“ hodín po jednotlivých ročníkoch 2. stupňa. Na otázku p. 

Gajdošíka ohľadom vybavenosti pomôckami pre telesnú výchovu bolo p. Šimigovou uvedené, 

že mnohé pomôcky sú už zastarané (napr. kožené medicimbaly, z ktorých sa cez trhliny 

vysýpa piesok) a nedostačujúce. O nákup nových, resp. dokúpenie chýbajúcich p. Šimigová 

posledné 2 roky žiada o dodatočnú pomoc OZ ZRPŠ Školáčik, žiaľ doteraz neúspešne.  

 

- Otázky k budúcemu školskému roku smerovali na riziko dvojzmeného vzdelávania. 

K tomuto modelu sa však vedenie ZŠ nestavia pozitívne, hľadá iné možnosti. Možnosťou by 
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bolo aj technologické dovybavenie ZŠ tak, aby bolo možné v týždňových intervaloch striedať 

dištančné a prezenčné vzdelávanie.  

 

 

Na záver predsedníčka RŠ ukončila rokovanie RŠ a poďakovala prítomným za ich aktívnu 

účasť. 

 

    

 

 

Zapísala: Mgr. Timea Selnekovičová 

 

 

Overili: Mgr. Katarína Kurtanská, Ing. Rastislav Požár 

 

 

Schválila: Ing. Martina Brunel, predseda RŠ 

 


